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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Lesz-e pénz a kórházi adósságrendezésre?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Nincs év, hogy ne kelljen végignézni, hogy az állami kórházak és rendelőintézetek adóssága 
ütemesen gyarapszik, és a rendszer 40-70 milliárd közötti, évenként változó mértékű 
adóssággal zárja az évet. Ezen tartozásokat rendszerint olyan beszállítókkal vagy szolgáltatókkal 
szemben halmozzák fel a kórházak, akik a betegellátáshoz szükséges eszközöket leszállítják vagy 
szolgáltatásokat elvégzik. Az állam sokszor hat hónapon túl sem fizet számukra, ami ezen 
magánszemélyek és cégek gazdálkodását veszélyezteti, de a betegellátás biztonságára sincs jó 
hatással. 

 

Ebben az évben is közel 0 forint adóssággal indultak a kórházak, de április végére már ismét 
tizenkilenc és fél milliárd körül tartozással rendelkeztek az intézmények. Tekintettel arra, hogy a 
kórházakba szállított eszközök nagy része import termék, amelyben a forint gyengélkedése, az euró 
erősödése vele szemben komoly hatással van, óriási költségnövekedéssel kell számolni. Szintén 
nem segíti a helyzetet, hogy a most már kétszámjegyű infláció is növeli a kiadásokat az 
intézményeknél. 

 

A jobboldali, konzervatív Jobbik elkötelezett egy erős, jól finanszírozott állami egészségügy 
mellett, ezért kiemelten fontosnak tartja, hogy a kórházaink olyan finanszírozásban részesüljenek, 
amely megakadályozza a tartozásainak növekedését, amely egyúttal segíti jó minőségű 
betegellátást, és ami nem utolsó sorban a beszállítókat és a kórházaknak szolgáltatás terén gyógyító 



 
munkát végző vállalkozásoknak is biztosítja a szolgáltatásokért járó ellenértéket. 

 

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter urat:

 

- Változik-e az állami kórházak és rendelőintézetek finanszírozása ebben az évben? Megkapják-e 
azt az összeget, amely meg tudja akadályozni a tartozások felhalmozódását?

- Mekkora költségnövekedést okozhat a kórházainak az infláció és a forint gyengülése? Mit kíván 
ez ellen tenni a kormány?

- Lesz-e év közbeni nagyobb tartozásrendezés, hogy a beszállítóik, így különösen az ott 
szolgáltatást nyújtó gyógyító, ápoló munkát végző vállalkozások felé rendezni tudják kórházaink 
tartozásukat? 

 

Várom érdemi válaszát!

 

Budapest, 2022.06.15
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